
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό της με αριθμ. 1/2024 συνεδρίασης του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Κοινότητας Καρυωτών του Δήμου Λευκάδας.  

 Αριθμ. Απόφασης: 1/2024 

  Θέμα 2ο εντός Η.Δ.: «Σχετικά με το πρόγραμμα δακοκτονίας έτους 2024» 

Στους Καρυώτες και στο γραφείο της  Κοινότητας Καρυωτών του Δήμου Λευκάδας, 

σήμερα την 22η  του μήνα Ιανουαρίου, του έτους 2024,  ημέρα Δευτέρα και ώρα 18.00 ήλθε 

σε συνεδρίαση το Συμβούλιο  της Κοινότητας Καρυωτών μετά την αριθμ.πρωτ. 

2/1η/18/01/2024  έγγραφη πρόσκληση του προέδρου του, που επιδόθηκε σε καθένα από τους 

συμβούλους σύμφωνα με τα άρθρα 88 , 89 του Ν. 3852/10  ( ΦΕΚ 87) όπως 

αντικαταστάθηκαν  από τα άρθρα 89 και  90 αντίστοιχα του Ν. 4555/18(ΥΠ.ΕΣ. 

εγκ. 88/59846/21-08-2019 ) και το άρθρο 90 του Ν. 3852/10  ( ΦΕΚ 87),καθώς 

και την αριθ.94/8050/26.01.2024(ΑΔΑ:9ΝΑΛ46ΜΤΛ6-Ν1Δ) εγκύκλιο του ΥΠ-ΕΣ. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι σε σύνολο τριών 

(3)μελών ευρέθησαν παρόντα τρία( 3 ) μέλη ήτοι: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                          ΑΠΟΝΤΕΣ 

1.Μάριος Ζαβιτσάνος: Πρόεδρος      

2.Ευτυχία Βουκελάτου 

3.Ιωάννης Γεωργάκης                          

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Μαρία Τριτσαρώλη, Γραμματέας του Συμβουλίου 

της Κοινότητας για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  2ο  θέμα της εντός Η.Δ. είπε ότι  πρέπει να 
γνωμοδοτήσουμε ότι επιθυμούμε να εφαρμοστεί στη περιφέρεια της Κοινότητάς μας το 
πρόγραμμα καταπολέμησης του δάκου της  ελιάς σύμφωνα με το 
αριθ.πρωτ.78500/112335/13.12.2023 έγγραφο της Δ/νσης Αγροτικής Οικονομίας και 
Κτηνιατρικής Π.Ε. Λευκάδας, το οποίο μας διαβιβάστηκε με το αριθ.εσωτ.πρωτ.42/10-01-2024 
έγγραφο του Αυτοτελούς Τμήματος Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης του Δήμου Λευκάδας 

Να σας ενημερώσω ότι η περιφέρεια της Κοινότητάς μας αριθμεί πλέον των πενήντα 
χιλιάδων ελαιοδένδρων. 

Θεωρώ αναγκαία την εφαρμογή του προγράμματος της δακοκτονίας κατά τη φετινή 
ελαιοκομική περίοδο με τη μέθοδο των δολωματικών ψεκασμών όπως  γινόταν  και κατά το 
παρελθόν. 

Ύστερα από τα παραπάνω προτείνω να εφαρμοστεί στη Κοινότητά μας το πρόγραμμα 
καταπολέμησης του δάκου της ελιάς με τη μέθοδο του δολωματικού ψεκασμού για την 
ελαιοκομική περίοδο 2024. 

Και εκάλεσε το Συμβούλιο της Κοινότητας  να αποφασίσει σχετικά. 
 Ευτυχία Βουκελάτου: Ψηφίζω την εισήγηση. 
 Ιωάννης Γεωργάκης: Ψηφίζω την εισήγηση  
 Το Συμβούλιο μετά τα ανωτέρω και διαλογική συζήτηση  
 
    ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 
 

Να εφαρμοστεί στη Κοινότητα Καρυωτών το πρόγραμμα καταπολέμησης 
του δάκου της ελιάς με τη μέθοδο του δολωματικού ψεκασμού για την ελαιοκομική 
περίοδο 2024 

Η  απόφαση αυτή πήρε αριθμ. 1/2024 

Συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται.  

Ο  Πρόεδρος        Τα παρόντα μέλη 

Μάριος Ζαβιτσάνος                                                               Ευτυχία Βουκελάτου 

                                          Ιωάννης Γεωργάκης 



Ακριβές απόσπασμα                                                                    

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου                                               Η Γραμματέας 

ΜΑΡΙΟΣ ΖΑΒΙΤΣΑΝΟΣ                                                       ΜΑΡΙΑ ΤΡΙΤΣΑΡΩΛΗ 

 


